
 

 

 

ПРОТОКОЛ №9 

от заседание ФИЛИАЛНАТА КОМИСИЯ 

ПО УПРАВЛЕНИЕ НА КАЧЕСТВОТО НА ОБРАЗОВАТЕЛНИЯ ПРОДУКТ 

 

 Днес 14.11.2023 г. се проведе заседание на Филиалната комисия по управление на качеството 

на образователния продукт : 

Дневният ред : 

1. Обсъждане и приемане на Анализа на Анкета №8, проведена през м. септември и 
октомври 2023 г., за проучване мненията и предложенията на работодатели и потребители 
на кадри относно качеството на образователния процес във Филиал Кърджали 

2. Разни. 

Присъстват 8 от общо  8 членове  на комисията 

ЗАСЕДАНИЕТО   СЕ  СЧИТА ЗА РЕДОВНО.  

Присъстваха следните членове: 

1. Доц. д-р Ваня Найденова   

2. Доц. д-р Иван Илиев 

3. Ас. д-р  Христо Христозов 

4. Ас. д-р Десислав Георгиев 

5. Ас. Даниела Казакова 

6.           Маргарита Атанасова 

7. Татяна Иванова 

8.            Росица Иванова – Студентски съвет 

 

 

ПЛОВДИВСКИ УНИВЕРСИТЕТ „ПАИСИЙ ХИЛЕНДАРСКИ“ 

 

ФИЛИАЛ „ЛЮБЕН КАРАВЕЛОВ“ - КЪРДЖАЛИ 



По т. 1.  от дневния ред:  Обсъждане и приемане на Анализа на Анкета №8 (от Системата за 
управление на качеството в ПУ „П. Хилендарски“), проведена през м. септември и октомври 2023 
г., за проучване мненията и предложенията на работодатели и потребители на кадри относно 
качеството на образователния процес в ПУ, Филиал Кърджали. 

Анализът е изготвен от д-р Десислав Георгиев и доц. В. Найденова с участието на останалите 
членове на Комисията. 

Той е изготвен в три варианта: 

- Анализ на анкета №8 - АНКЕТА ЗА РАБОТОДАТЕЛИ и ПОТРЕБИТЕЛИ НА 

КАДРИ в ПН 1.2. ПЕДАГОГИКА – за учители, работещи с деца от предучилищна 

възраст и ученици от начален етап). 

- Анализ на анкета №8 - АНКЕТА ЗА РАБОТОДАТЕЛИ и ПОТРЕБИТЕЛИ НА 

КАДРИ в ПН 1.3. ПЕДАГОГИКА НА ОБУЧЕНИЕТО ПО… – за учители, работещи 

с ученици от прогимназиален и гимназиален етап. 

- Обобщен анализ на анкета №8 - АНКЕТА ЗА РАБОТОДАТЕЛИ и ПОТРЕБИТЕЛИ 

НА КАДРИ в двете професионални направления  - ПН 1.2. ПЕДАГОГИКА НА 

ОБУЧЕНИЕТО ПО и за ПН 1.3. ПЕДАГОГИКА. 

Анализът бе обсъден в Комисията след неговото кратко представен от д-р Георгиев. 

Последва дискусия, която завърши с оформяне на предложения до ръководството на 

Филиала и членовете на ФС в следствие на направените изводи и обобщения от 

проведената анкета.  

Гласували: от 8 човека – 8 са за, против и въздържали се: няма 

Предложението се приема! 

РЕШЕНИЯ: 

- Решение 1. ФКК прие и предлага на ФС за утвърждаване Анализа, изводите и 

препоръките от направеното анкетно проучване с анкета №8 за проучване на 

мненията на работодатели и потребители на кадри в двете професионални 

направления  - ПН 1.2. ПЕДАГОГИКА и за ПН 1.3. ПЕДАГОГИКА НА 

ОБУЧЕНИЕТО ПО … на ПУ, Филиал Кърджали. 

По т.2. от дневния ред: Разни 

 

 
Председател на ФКК ……………………………….                                        Протоколчик...................... 
                            (доц. Ваня Найденова)                                                          (Маргарита Атанасова) 

                                                     


